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American Ways: An Introduction to American Culture, Third Edition, by Maryanne
Kearny Datesman, JoAnn Crandall, and Edward N. Kearny, focuses on the traditional
values that have attracted people to the United States for well over 200 years and
traces the effects of these values on American life. Chapter themes include diversity,
the family, education, government and politics, religion, business, and recreation.
Cross-cultural activities --- from discussion topics to writing projects --- encourage
high-intermediate to advanced students to compare their own values with those
discussed in the readings. New to the Third Edition: *Expanded pre-reading exercises
preview the chapter content and Academic Word List vocabulary. *Improve Your
Reading Skills helps students become independent readers. *Build Your Vocabulary
features collocations and exercises that expand on the Academic Word List. *New
Internet activities offer opportunities for further research and study.
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评论

马的都是人大的吧喂…（手动再见一百次

-----------------------------
这本书貌似已经出到第四版，网上能找到的电子版都是第二版，内容有点老，遣词造句
浅显易懂，对美国社会形成、历史文化介绍的很客观，无论目标是学英语还是想了解美
国，都是合适的入门读物。

-----------------------------
很全面，单词够简单。适合foreigner阅读并了解美国文化和美国精神。

-----------------------------
说的都是常识啊= =。。。

-----------------------------
对美国社会基本价值观的行程、美国历史文化做了简要的介绍，浅显易懂。

-----------------------------
在美国上夏校的课本。语言简单且有注释，详细地说明了主要的美国精神与其形成原因
。当时的我除去国内的道听途说，对美国一无所知，从这本书获益匪浅。尽管书中引用
的数据与事件在今天略有些过时，追根溯源的东西考究起来也难免有所争议，但若想以
简单的方式，较为客观地了解美国，不妨从这本书起步。

-----------------------------
本科入门读物，浅显了。

-----------------------------
An handbook for a new comer to U.S. Easily read for foreigners.

-----------------------------
读到后面越来越顺畅越来越快，速读的方法都用上了，开心。想来还是托福真题的功劳
，让我后半本的速度有了大飞跃



-----------------------------
A brief way to get the basic knowledge of the United States.

-----------------------------
学英语…

-----------------------------
当作英语阅读来看~~挺浅显，据说内容过时了~

-----------------------------
再见吧美国文化

-----------------------------
除了帮我拿到4.0外对学识毫无裨益

-----------------------------

-----------------------------
想想居然是这学期读得最认真的一本书。。

-----------------------------
paper总算憋出来了 >,

-----------------------------
学英语很有用

-----------------------------
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大学选修课American Culture的指定教材。
书中的章节分类清晰，涵盖了美国的各个方面，从国家的历史到国民个体的价值观。
由于是面面俱到，有很多资料和数据的支持，建议可以作为参考书来寻读某些感兴趣的
章节。 掩卷而思，最难忘的便是这段话： “We hold these truths to be...  
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